
PROTOKÓŁ Nr LXXII/1/2010 
 
 
z LXXII sesji Rady Miasta Rzeszowa zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  
(Dz. U. Nr 142 z 2001r., poz. 1591 z późn. zm. ), odbytej w dniu 11 marca 2010 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Miasta Rzeszowa przy ul. Rynek 1 /Ratusz/. 
 
        Na ustawowy skład 38 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności 37 radnych, co 
stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności stanowi załącznik nr  
1 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia LXXII 
sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady.  
 
Powitał radnych oraz: 

 Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
 Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
 Pana Henryka Wolickiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
      /lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
 Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek 

organizacyjnych Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem, 
 przedstawicieli prasy, radia i telewizji,  
 Przewodniczących Rad Osiedli /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, 
 przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno – zawodowych, a także przybyłych  

mieszkańców Miasta /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że sesja zwołana 
została na wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa /wniosek stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu/ na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz. U. Nr 142 z 2001r., poz. 1591 z późn. zm.), a proponowany porządek obrad LXXII sesji 
Rady Miasta Rzeszowa przedstawia się następująco: 
 

1. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji              
o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa 
na 2010 r. 

2. Uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r.  
3. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą ŚWILCZA          

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
 
Następnie poinformował, że wpłynęły następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego 
porządku obrad: 

1. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad – punkcie 1 – 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia z Delta Project PL Spółką           
z ograniczoną odpowiedzialnością porozumień co do przyszłych umów zamiany 
nieruchomości. Wniosek został przyjęty jednomyślnie (35 głosami „za”). 

2. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad – punkcie 3 a – 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do 



projektu pn. „Budowa regionalnej sieci szerokopasmowej aglomeracji rzeszowskiej 
ResMAN – Etap II”. Wniosek został przyjęty jednomyślnie (33 głosami „za”). 

3. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad – punkcie 3 b – 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Budziwój. Wniosek został 
przyjęty jednomyślnie (36 głosami „za”). 

4. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad – punkcie 3 c – 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Miłocin. Wniosek został 
przyjęty jednomyślnie (36 głosami „za”). 

5. Wniosek Komisji Ekonomiczno – Budżetowej Rady Miasta o zdjęcie z porządku 
obrad punktu 2 - uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa 
na 2010 r. Wniosek został przyjęty 32 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy        
3 głosach wstrzymujących.  

 
Po przegłosowaniu wniosków, Rada Miasta przyjęła następujący porządek obrad  
LXXII sesji: 
 

1. Uchwała w sprawie wyrażenia woli zawarcia z Delta Project PL Spółką z ograniczoną 
odpowiedzialnością porozumień co do przyszłych umów zamiany nieruchomości. 

2. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji              
o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa 
na 2010 r. 

3. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą ŚWILCZA          
w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

4. Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do projektu 
pn. „Budowa regionalnej sieci szerokopasmowej aglomeracji rzeszowskiej ResMAN – 
Etap II”. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Budziwój. 
6. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Miłocin. 

 
Ad. 1.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia z Delta Project PL Spółką          
z ograniczoną odpowiedzialnością porozumień co do przyszłych umów zamiany 
nieruchomości. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zapytał, dlaczego projekt uchwały nie był omawiany na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej oraz na posiedzeniu Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji? 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – przypomniał, że Rada Miasta w dniu 
6 listopada 2009 r. podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia woli współdziałania Gminy Miasto 
Rzeszów z właścicielami nieruchomości objętych Miejscowym Planem Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 141/12/2006, która to uchwała upoważniała Prezydenta Miasta do 
zawierania ogólnych porozumień.  
 
Radny Pan Andrzej Dec – zapytał, jaka jest idea zamiany nieruchomości, określonej              
w projekcie niniejszej uchwały? Poprosił o przedstawienie sposobu wyceny działek oraz 
wyjaśnienie, które kategorie dróg są brane pod uwagę? 



 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił, że w załączniku do 
niniejszego projektu uchwały są wyszczególnione drogi, objęte Miejscowym Planem 
Zagospodarowania Przestrzennego. Poinformował, że są to drogi publiczne kategoria GP.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – dodał, że w załączniku A do 
niniejszego projektu uchwały kolorem niebieskim oznaczono działki, które są własnością 
gminy, natomiast kolorem czerwonym oznaczono działki, które są własnością spółki Delta 
Project. Ponadto w załączniku B – kolorem żółtym oznaczono tereny będące własnością 
spółki Delta Project. Będą one przeznaczone pod budowę drogi głównej. Tereny będące 
własnością gminy oznaczono w tym wypadku kolorem niebieskim i będą one zamieniane za 
tereny pod budowę drogi głównej. Natomiast te działki, które w załączniku A zaznaczone są 
kolorem niebieskim i czerwonym będą zamieniane po zakończeniu procesu 
administracyjnego dotyczącego zwrotu nieruchomości. Dodał, również że                        
w przygotowywanym projekcie porozumienia jest zapis o następującej treści: „Spółka zrzeka 
się dokonania dopłaty pieniężnej przez Gminę w razie różnicy wartości działek”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
           Uchwała w sprawie wyrażenia woli zawarcia z Delta Project PL Spółką                  
z ograniczoną odpowiedzialnością porozumień co do przyszłych umów zamiany 
nieruchomości w zaproponowanej wersji, została przyjęta 36 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 2. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji              
o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa na          
2010 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały wraz          
z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały, 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zapytał: „Czy poprzez podjęcie przedmiotowej uchwały 
zostanie przywrócona poprzednia wysokość finansowania budowy skateparku?” 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – poinformowała, że w przypadku przyjęcia przez 
Radę Miasta przedłożonych propozycji zmian budżetowych, środki na budowę skateparku 
będą w wysokości gwarantującej wykonanie założonych planów.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o informację, jakie zadania zostaną zrealizowane ze 
środków zapisanych w pkt 4 przedłożonego projektu uchwały – Przebudowa/rozbudowa 
lokalnego układu komunikacyjnego, modernizacja infrastruktury na potrzeby transportu 
publicznego – Budowa drogi krajowej łączącej Obwodnicę Północną Miasta Rzeszowa           
z droga ekspresową S – 19 i drogą krajową Nr 4?  



 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił: „Kwota 16 000 000 
złotych, którą przeznaczono na realizację tego zadania stanowi wkład własny w Programie 
Operacyjnym, który będzie finansował budowę obwodnicy. Zakończyło się postępowanie 
przetargowe oraz obowiązkowa kontrola przeprowadzona przez Prezesa Urzędu Zamówień 
Publicznych dotycząca tego przedsięwzięcia. Jeżeli uchwała zostanie dzisiaj podjęta, to we 
wtorek zostanie podpisana umowa na budowę tego odcinka Obwodnicy Północnej Miasta 
Rzeszowa i połączenie z będącym w trakcie budowy węzłem wschodnim autostrady A – 4 i S – 
19”. 
 
Radna Pani Małgorzata Rączy – zgłosiła wniosek o zamknięcie dyskusji.  
 
Nikt nie zgłosił wniosku przeciwnego. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
           Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji              
o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa na          
2010 r. w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (36 głosami „za”). 
 
Ad. 3. 
 
Pan Marek Ustrobiński  – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego         
z Gminą ŚWILCZA w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Radna Pani Małgorzata Rączy – zapytała, czy uzgodniono warunki, na jakich Gmina 
Świlcza będzie finansowała dowóz osób na swoim terenie? 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiedział, że funkcjonowanie 
to odbywałoby się na dotychczasowych zasadach. Gmina Świlcza dopłacałaby do                     
1 wozokilometra 1 zł 98 groszy.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
               Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą 
ŚWILCZA w zakresie lokalnego transportu zbiorowego w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (37 głosami „za”). 
 
Ad. 4.  
 
Pan Lesław Bańdur – Dyrektor Biura Obsługi Informatycznej i Telekomunikacyjnej 
UM Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do projektu pn. „Budowa regionalnej 



sieci szerokopasmowej aglomeracji rzeszowskiej ResMAN – Etap II”. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do projektu uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu/. 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zapytał, czy istnieje możliwość zwiększenia mocy nadajników? 
 
Pan Lesław Bańdur – Dyrektor Biura Obsługi Informatycznej i Telekomunikacyjnej 
UM Rzeszowa – wyjaśnił, że projekt pn. „Budowa regionalnej sieci szerokopasmowej 
aglomeracji rzeszowskiej ResMAN – Etap II” zakłada objęcie miasta dobrej jakości sygnałem 
w oparciu o technologię WIMAX.  
 
Radny Pan Grzegorz Jacek – zapytał: „Jakie wartości przesyłowe będzie miał ResMAN?” 
 
Pan Lesław Bańdur – Dyrektor Biura Obsługi Informatycznej i Telekomunikacyjnej 
UM Rzeszowa – wyjaśnił: „Obecnie największym problemem jest przeciążenie hotspotów, 
gdyż przewidywaliśmy, że liczba użytkowników będzie mniejsza. Natomiast warunki 
techniczne są zgodne z zasadami określonymi przez Urząd Komunikacji Elektronicznej, który 
podejmuje decyzję na podstawie zgłoszeń operatorów”. 
 
Radny Pan Kazimierz Greń – zapytał, w jakiej wysokości Gmina Krasne zabezpieczy 
środki finansowe dotyczące realizacji niniejszego projektu? 
 
Pan Lesław Bańdur – Dyrektor Biura Obsługi Informatycznej i Telekomunikacyjnej 
UM Rzeszowa – odpowiedział, że jest to kwota około 1 300 000 złotych. 
 
Radna Pani Małgorzata Rączy – zapytała, w jakim terminie planowane jest zakończenie 
omawianej inwestycji? 
 
Pan Lesław Bańdur – Dyrektor Biura Obsługi Informatycznej i Telekomunikacyjnej 
UM Rzeszowa – wyjaśnił: „Urząd Marszałkowski zastrzega termin do października br. na 
rozstrzygnięcie projektów, które są związane z sieciami. Natomiast zakończenie przetargów 
przewiduje się na IV kwartał br.” 
 
Radny Pan Robert Kultys – poprosił o opracowanie graficznej mapy z zaznaczeniem 
dostępności i określeniem szybkości internetu na terenie Miasta Rzeszowa.  
 
Pan Lesław Bańdur – Dyrektor Biura Obsługi Informatycznej i Telekomunikacyjnej 
UM Rzeszowa – wyjaśnił, że mapy graficzne z opracowaniami stanowią fragment studium 
wykonalności. Przypomniał, że obecnie jest dopiero składany wniosek, a po jego 
zakwalifikowaniu będzie wykonywane studium wykonalności.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
               Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do 
projektu pn. „Budowa regionalnej sieci szerokopasmowej aglomeracji rzeszowskiej 
ResMAN – Etap II” w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie                      
(36 głosami „za”). 



 
 
 
Ad. 5. 
 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Budziwój wraz z uzasadnieniem 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Budziwój w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (36 głosami „za”). 
 
Ad. 6. 
 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Miłocin wraz z uzasadnieniem 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
- Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
          Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Miłocin w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (36 głosami „za”). 
 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że                
w treści § 2 uchwały Nr LXXI/1183/2010 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 23 lutego 2010 r.          
w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych           
i transportu nieczystości ciekłych zaistniała oczywista omyłka, polegająca na tym, że nie 
oznaczono punktu 1 w § 1, wobec czego dokonano jej sprostowania. Pismo dotyczące 
sprostowania omyłki stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
 
Na LXXII sesji odbytej w dniu 11 marca 2010 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr LXXII/1206/2010 – w sprawie wyrażenia woli zawarcia z Delta Project 
PL Spółką z ograniczoną odpowiedzialnością porozumień co do przyszłych umów 
zamiany nieruchomości. 

2. Uchwała Nr LXXII/1207/2010 – w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie 
podejmowania inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale 
budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 



3. Uchwała Nr LXXII/1208/2010 – w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
z Gminą ŚWILCZA w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

4. Uchwała Nr LXXII/1209/2010 – w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy 
Miasto Rzeszów do projektu pn. „Budowa regionalnej sieci szerokopasmowej 
aglomeracji rzeszowskiej ResMAN – Etap II”. 

5. Uchwała Nr LXXII/1210/2010 – w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Budziwój. 
6. Uchwała Nr LXXII/1211/2010 – w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Miłocin.  

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku  
z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia LXXII sesji Rady Miasta 
Rzeszowa zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa, na podstawie art. 20 ust.  
3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
 
Obrady trwały od godz. 15.30 do godz. 16.30. 
 
Na tym protokół z LXXII sesji Rady Miasta Rzeszowa zakończono. 
 
 
Protokołowała: 
 
Marta Perlak 
 
                                                                                                              Przewodniczący 
                                                                                                        Rady Miasta Rzeszowa  
 
                                                                                                             Konrad Fijołek 
 
Sprawdził: 
 
                Dyrektor  
Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 
         Mirosław Kubiak 
 
 
 
 
 
 
 
 


